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1. Postępowanie na zbycie nieruchomości przy ul. Orzeszkowej 17 kilkukrotnie się nie udało. 

Propozycja, aby tę działkę zagospodarować w Partnerstwie Publiczno-Prywatnym, w tym na cele 

społeczne (z fundacją, stowarzyszeniem). 

Temat został omówiony z przedstawicielem Obszaru Administracyjnego 1. Sprawę zbycia 

nieruchomości prowadzi Wydział Skarbu Urzędu Miejskiego w Gdańsku. Propozycje dotyczące 

zagospodarowania budynku w ramach programu Partnerstwa Publiczno-Prywatnego można kierować 

do Wydziału Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku.  

 

2. Czy w budynkach komunalnych lub tam, gdzie Gmina ma swój udział, zostały przeprowadzone 

przeglądy kominiarskie? Dodatkowo - może warto przygotować informator ogólnomiejski o tym, o 

co właściciel mieszkania/administrator itp. powinien zadbać przed zimą, żeby unikać zaczadzeń, 

samozapłonów (istotne z uwagi na kolejny incydent na Olszynce). 

Temat został omówiony z przedstawicielem Obszaru Administracyjnego 1. Gdańskie Nieruchomości 

realizują przeglądy kominiarskie raz w roku. Kominy są czyszczone raz na kwartał. Mieszkańcom są 

wydawane czujniki tlenku węgla (wadliwe urządzenia są wymieniane). Administratorzy przed sezonem 

grzewczym przy okazji wizyt w lokalach przypominają lokatorom, że Ci mają obowiązek czyszczenia 

pieców i przygotowywania ich do sezonu grzewczego. W sprawie przygotowania informatora 



ogólnomiejskiego należałoby skierować się do Urzędu Miejskiego. Gdańskie Nieruchomości rozważą 

przygotowanie informatora dotyczącego obowiązków najemców, w których zawarta będzie informacja 

o konieczności czyszczenia pieców i ich przeglądów. 

 

3. Mieszkańcy skarżą się na kopciuchy na Koloniach - jaka jest możliwość zmotywowania do 

wymiany pieców na lepsze, może jakieś przepisy nowe wchodzą, które przyspieszą takie zmiany? 

Temat został omówiony z przedstawicielem Działu Inwestycji i Funduszy. Gdańskie Nieruchomości 

każdorazowo przy pracach w termomodernizacyjnych w budynkach likwidują „kopciuchy”. Ponadto, 

podjęły rozmowy z Biurem Energetyki, które zrealizuje programy dotacyjne dla mieszkańców – 

zarówno najemców lokali komunalnych, jak i prywatnych. Realizowane będą dwa programy (pierwszy 

będzie obejmował wspólnoty mieszkaniowe i osoby fizyczne, a drugi lokatorów gminnych). Powstały 

już ulotki ogólnomiejskie („Pozbądź się starego pieca”), te zawierające szczegółowe informacje (np. 

kwoty dofinansowania) są w przygotowaniu. Biuro Energetyki ma w planach utworzenie biura 

informacyjnego, gdzie będą świadczone usługi doradcze. Przy lokalach zasiedlonych, Gdańskie 

Nieruchomości są w trakcie przygotowywania ogólnego programu przy udziale Gdańskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej.  

 

Na tym spotkanie zakończono.  

 

 


